
 

 

 

25/11 2020 Tyresö 

 

Interpellation till Marie Åkesdotter, ordförande i Tyresö bostäder, (Tybo) 

från Centerpartiet Tyresö 

 

Du som ordförande i Tyresö bostäder (Tybo) och gruppledare för Miljöpartiet 

driver tillsammans med minoritetsstyret igenom stora ombyggnationer av 

Björkbacken.  

Den dragning som gjorts på Äldre-och omsorgsnämnden visade hur komplicerad 

ombyggnationen kommer att bli och därigenom antar vi att det blir en mycket 

dyr historia. Vi har fortfarande inte fått se några kostnader.  

 

Är det försvarbara kostnader för 36 till 40 äldreomsorgsplatser?  

Är det meningen Tybo ska bära kostnaden själv enligt nya ägardirektivet?  

 

Hur kommer det sig att Björkbackens ombyggnation inte är upptagen i Tybos 

budget vare sig under 2020 eller 2021 och hur stor är egentligen kostnaden för 

vårt helägda kommunala bolag? 

 

Kan du garantera att Tybo inte behöver höja hyresgästernas hyror på grund av 

ombyggnationen av Björkbacken? Hur fördelar sig kostnaden  mellan Tybo och 

kommunen?    

 

Vi efterlyser transparens, det gör våra kommuninvånare också, inte minst våra 

hyresgäster i Tybo.     

 

 

Ulrica Riis-Pedersen gruppledare Centerpartiet i Tyresö 

 

 


